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Van de Redactie
 
De lente dient zich weldadig aan met veel groei en bloei.
En de corona neemt af.
 
Welkom aan Eveline van Eijk. Zij gaat de interviews doen.
In deze nieuwsbrief interviewt ze haar vader en stelt ze zich
voor.
Verder; het voorwoord van de voorzitter; mededelingen van
het bestuur te weten tuindiensten, opstallen, evenementen-
commissie,  slijpen, schoffeldag, voorlichting nieuwe leden
en de notulen van de algemene ledenvergadering  van 11
april 2022.
Rasim Sayan wint de Gouden Schoffel; zie de foto’s. (in de
Zaaier 2016, december staat een interview met hem)
Ingrid Janssen schrijft over bloemen uit eigen tuin  en de
mogelijkheden daarmee;  Ans Tellegen en Berend Boden-
kamp over plastic afval op de tuin.
Gerard van Huissteden meldt het ophalen van oude meta-
len en toont bodemschatten en er is vuurwerk van Chris
Koopman. 
Hans Mobach schrijft over aardbeien telen en geeft de
bestellijst (ook van pioenrozen).  De openingstijden van de
winkel zijn wat gewijzigd en ook de wijze van betalen.
 
Foto’s van Nico Bader, Leona van Duivenvoorde, Eveline
van Eijk, Gerard van Huissteden,  Ingrid Janssen, Rene
Janssen, Hans Mobach, Niesje van der Neut, Ans Tellegen
en  Yanny Vriends
 
Blijf foto’s en tekst sturen; uw naam wordt genoemd, als u
dat wilt.  Levert u tekst aan: graag als platte tekst. Levert u
foto’s aan: graag in vol formaat: 300 dpi of meer! Veel bytes,
geen probleem; stuur via wetransfer.com.
 
Voor de actuele VTV-zaken kunt u terecht op onze Fa-
cebookpagina. 130 tuinders zijn al lid.
Nieuwe leden kunnen zich aanmelden bij facebook@vtvn-
aarden.nl
Deze nieuwsbrief staat op de verenigingswebsite, als pdf
file.
http://www.vtvnaarden.nl/test/nieuws/nieuwsbrieven.html .
Voor tuinactualiteiten en andere interessante zaken: zie de
website van de vereniging: http://www.vtvnaarden.nl/test/
index.html
 
Dank voor alle bijdragen.
Een goede zomer met rijke oogsten.

Nico Bader.
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Beste tuinders,
 
De meeste schade na het stormachtige voorseizoen is weer
hersteld en is het nieuwe tuinseizoen weer echt begonnen! Na
wat late nachtvorsten is het te hopen dat de bloesems in de vroeg
bloeiende fruitbomen, zoals de pruim en de peer, geen schade
hebben opgelopen.
Begin dit jaar was onze eigen tuin een mooi object om één van
de jaarlijkse snoei instructies van Jan Roest te kunnen houden.
Op dit moment kunnen we hiervan het geweldige resultaat be-
wonderen. De bessenstruiken (kruisbes, aalbes, witte bes en
zwarte bes) hangen vol met vruchten en we kunnen bijna niet
wachten tot dat ze rijp zijn. Voor dat ze beginnen te kleuren nog
even de netten er overheen plaatsten. Ook de eerste eigen
aardbei hebben we al kunnen eten en is het nu wachten tot dat
de grote bulk er aan komt. Ik kijk er naar uit.
 
Ook wij hebben op de plantjesruildag nog wat kunnen scoren en
samen met al onze eigen kweekte plantjes begint de tuin al weer
aardig vol te raken. De periode van watergeven en heel veel
onkruid wieden komt er weer aan. Dat worden weer menige
uurtjes op de knieën wieden en schoffelen om alles onder contro-
le te kunnen houden.
Tot de langste dag hebben we behoorlijk last van, met dank aan
Wikipedia, de Ceratopogonidae. Deze is beter bekend als de Knut.
Net als steekmuggen zuigen de vrouwtjes bloed voor hun eieren
en hun beet kan een hevige jeuk veroorzaken. Ik ben op zaterdag
altijd vroeg in de ochtend al aan het werk en had laatst een shirt
met korte mouwen om dat het heerlijk weer was. Dit had ik niet
moeten doen, want  mijn armen zaten onder de beten. De knutten
vinden het ook heerlijk om lekker op je hoofd te zitten en vervol-
gens te bijten. Maar ja tuinieren in een imkerpak gaat ook niet zo
goed, dus dan maar een shirt lange mouwen, handschoenen en
soms een petje op om aanvallen van de Knut te beperken.
 
De afgelopen weken hebben sommige tuinders wat ongenode
gasten op het terrein zien lopen. Blijf hier altijd alert op en maak
er altijd melding van. Met het nieuwe huurcontract is ons complex
namelijk géén openbaar gebied meer en is het in principe alleen
voor de leden toegankelijk.
 
Ik wens iedereen heel veel tuinplezier toe.
Met de hartelijke tuingroeten,
 
René
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Mededelingen
bestuur
Tuindiensten
Een belangrijk onderdeel van het lidmaatschap van de
tuinvereniging is het bijdragen aan het onderhoud van het
complex. Van elk lid wordt verwacht dat hij/zij twee maal
per jaar een tuindienst meedraait. Dit kan elke zaterdag van
10u00 tot 12u00 in de periode maart – oktober. We hebben
echter afgelopen twee maanden gemerkt dat het aantal
gedraaide tuindiensten erg ver achterloopt op de planning.
Wij roepen u daarom op uw tuindiensten te gaan doen.
Chris Koopman, onze complexbeheerder, coördineert de
tuindiensten. U kunt zich bij hem aanmelden via           
beheer@vtvnaarden.nl of 06 - 5148 6917. Doet u dit alstu-
blieft van tevoren, zodat de werkzaamheden op het complex
beter in te plannen worden.
Voor elke tuindienst die u niet doet, brengen wij aan het
eind van het jaar €50,- in rekening. Bent u niet in staat
tuindiensten te doen? Geef dit dan vóór het aflopen van het
tuindienstperiode door aan Chris. Met opgaaf van een
geldige reden uiteraard (zoals hoge leeftijd), dan kunt u
vrijstelling krijgen.
 
Opstallen
Tijdens de ALV zijn de ‘nieuwe’ regels voor de opstallen
goedgekeurd door de ledenvergadering. Wanneer u een
tuinhuisje, compostbak, kas of ieder ander soort opstal wilt
plaatsen op de tuin, neem dan eerst deze regels door. U
moet namelijk voldoen aan de regels en schriftelijk toestem-
ming vragen (en krijgen) voordat u gaat bouwen. De regels
liggen ter inzage in het clubhuis en worden binnenkort op
de website geplaatst. U kunt de regels ook opvragen bij het
bestuur (bestuur@vtvnaarden.nl).
Alle reeds bestaande opstallen hoeven niet aan de nieuwe
regels te voldoen, behalve wanneer ze vervangen worden.
Wel moeten de huidige opstallen onderhouden worden,
zodat er geen gevaarlijke of andere onwenselijke situaties
ontstaan. De schouwcommissie zal hierop (blijven) toezien.
 
Evenementencommissie (EvCie)
De Evenementencommissie, EvCie, is weer volledig en zal
weer activiteiten gaan inplannen. Helaas is het te kort dag
om dit jaar een Open Dag te organiseren, maar houdt u de
mail, de Zaaier en de informatieborden in de gaten. Er gaan
zeker weer leuke en informatieve activiteiten georganiseerd
worden!
 
Parkeren bij/rond toegangshek 700-tuinen
Er wordt regelmatig geparkeerd voor het toegangshek bij

de tuinen in de 700-serie. De ondergrond (vooral wanneer
het geregend heeft) is hier de afgelopen jaren steeds verder
verslechterd. We willen daarom iedereen vragen daar niet
te parkeren en een aangewezen parkeerplek te zoeken.
We zullen de komende tijd wellicht ook een bord ophangen
ter herinnering aan deze oproep.
 
Slijpen
Wellicht heeft u tuingereedschap dat bot is geworden? U
kunt uw gereedschap elke zaterdagmorgen afgeven in de
werkplaats (bij het clubhuis) en tegen een kleine vergoeding
laten slijpen.
 
Schoffeldag
Tijdens de ALV is de staat van de gravier d’or-paden be-
sproken met de leden. De paden, hoewel ze onderhouds-
arm zijn, hebben op veel plekken te maken met overvloedig
onkruid. Door het wegvallen van de tuindiensten tijdens
corona en de vrijwilliger(s) die de paden onderhield(en) is
de staat van de paden dusdanig slecht dat er grondig inge-
grepen moet worden. Wanneer de paden eenmalig
schoongeschoffeld worden, kan daarna volstaan worden
met het periodiek wegbranden van opkomend nieuw on-
kruid.
Daarom willen wij u vragen om op zaterdag 11 juni om
10u00 in groten getale naar het clubhuis te komen. Gewa-
pend met een schoffel. Dan kunnen we gezamenlijk de
paden opknappen en het complex weer een stukje mooier
maken. Uiteraard telt uw inzet als één tuindienst.
 
Voorlichting nieuwe leden
De afgelopen jaren hebben we helaas door corona onze
nieuwe leden geen ‘nieuwe leden’-voorlichting kunnen
geven. De ‘nieuwe leden’-voorlichting is bedoeld om kennis
te maken met de vereniging zodat namen ook gezichten
krijgen, zodat duidelijk is hoe de vereniging reilt en zeilt,
zodat verwachtingen en werkelijkheid beter op elkaar
aansluiten en zodat eventuele onduidelijkheden weggeno-
men kunnen worden.
Op zaterdag 11 juni willen we daarom voor alle nieuwe
leden weer een ‘nieuwe leden’-voorlichting organiseren.
Heeft u dit jaar (of vorig jaar) een nieuwe tuin gekregen?
Kom dan om 09u00 naar het clubhuis. De koffie en thee zal
klaar staan en het duurt ongeveer een uur. We hopen u
allen te mogen verwelkomen.

Evenementen
11 juni 9-10 uur - Voorlichting nieuwe tuinders
11 juni 10-12 uur - Schoffeldag
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Notulen Algemene
Ledenvergadering
 
Maandag 11 april 2022
 
1.  Opening
René Janssen opent de vergadering om 20u00. De verga-
dering wordt ondersteund door een Powerpoint presentatie.
 
2.  Goedkeuring notulen algemene ledenvergadering 2021
Eén van de leden merkt op dat er een onderdeel (‘lief en
leed’) mist in de notulen. Dit is echter niet het geval, want
het staat onder punt 9. Er zijn nog 3 openstaande acties
van het bestuur in de notulen opgenomen:
1)   Het opstellen van een cameraprotocol. Dit is inmiddels
gebeurd en is tweemaal aangeboden voor commentaar.
Het protocol is daarna in werking getreden. Het is  thans
opvraagbaar bij het bestuur.
2)   Het verbieden van parkeren in de groenstrook bij het
hek van de 700-series. Dit is gemeentegrond en heeft de
vereniging geen zeggenschap over. Wel gaat het bestuur
hier in de nieuwsbrief aandacht voor vragen en zal eventu-
eel een bordje op het hek komen.
3)   Het oppakken van wijziging statuten nav nieuw contract.
Het bestuur is voornemens later in het jaar de wijziging van
de statuten ter hand te nemen.
Voor het overige worden de notulen van de ALV 2021
zonder wijziging goedgekeurd.
 
3.  Jaarverslag 2021
Het jaarverslag 2021 wordt zonder wijziging goedgekeurd.
De leden merken op dat ze het erg waarderen dat de
jaarverslagen de afgelopen jaren visueel gemaakt worden.
 
4.  Financieel jaarverslag 2021
Het financieel jaarverslag 2021 wordt zonder wijziging
goedgekeurd.
 
5.   Verslag van de kascontrolecommissie
Guus Ickelsheimer en Avril Visscher hebben de financiële
stukken doorgenomen en geven aan dat deze een betrouw-
baar beeld schetsen. Zij stellen voor de jaarstukken goed
te keuren en het bestuur decharge te verlenen. De leden
verlenen het bestuur vervolgens decharge.
 
6.  Begroting 2022
Het bestuur stuurt op een budgetneutrale begroting, omdat
afgelopen 5 jaar ingeteerd is op het eigen vermogen. Eén
van de posten die opvalt, zijn de energiekosten waarvan

het bestuur aanneemt dat deze significant zullen gaan
stijgen gezien de huidige ontwikkelingen. Voorts geeft het
bestuur aan dat wanneer de begroting met meer dan
€5.000,- dreigt te worden overschreden, dat zij dan een
Bijzondere ALV zal organiseren.
Eén van de leden vraagt of het AVVN-lidmaatschap ver-
plicht is, waarop het bestuur bevestigend antwoordt. Met
als toevoeging dat de afgelopen jaren de toegevoegde
waarde van het lidmaatschap mede tot uiting is gekomen
in de juridische bijstand in de contractonderhandelingen
met de gemeente.
 
7.   Benoeming nieuwe leden van de kascontrolecommissie
Aftredend zijn Guus Ickelsheimer en Avril Visscher. Twee
nieuwe leden worden benoemd voor 2022 de kascontrole
te doen. Dit zijn mevrouw Van Rossum en mevrouw Van
der Neut.
 
8.   Herbenoeming bestuurslid Ron Dekker
Aftredend is Ron Dekker, als bestuurslid verantwoordelijk
voor de verhuur, die zich herkiesbaar stelt. Voorgesteld
wordt de heer Dekker te herbenoemen, wederom voor een
termijn van drie jaar. De herbenoeming als bestuurslid wordt
goedgekeurd door de leden.
 
9.   Herbenoeming bestuurslid Chris Koopman
Aftredend is Chris Koopman, als bestuurslid verantwoorde-
lijk voor het complexbeheer, die zich herkiesbaar stelt. Hij
geeft hierbij aan dat het zijn laatste termijn wordt, en dat de
komende tijd actief gezocht zal gaan worden naar een
opvolger.
Voorgesteld wordt de heer Koopman te herbenoemen,
wederom voor een termijn van drie jaar. De herbenoeming
als bestuurslid wordt goedgekeurd door de leden.
Een toevoeging bij de herbenoemingen is dat bij de vorige
ALV, mede door coronaomstandigheden, het rooster van
opvolging niet goed gevolgd is. Voorzitter en secretaris
mogen niet op hetzelfde moment aftreden. Voorgesteld
wordt om de benoeming van de voorzitter, René Janssen
met één jaar te verlengen tot 2025. Hierdoor zullen de
volgende termijnen van voorzitter en secretaris niet samen-
vallen. De leden keuren het voorstel goed.
 
10.   Onderhoud complex
Het bestuur geeft aan dat het onderhouden en het verbe-
teren van de gravier d’or (grafidor) paden veel tijd en geld
kost. De huidige paden zijn erg dichtgegroeid met onkruid
en moeten nodig aangepakt worden. Wanneer externe hulp
ingeschakeld wordt om de paden te herstellen (frezen,
aanvullen, aantrillen) moet de vereniging rekening houden
met kosten van rond de €5.000,-. Het bestuur vindt dit te
duur en stelt alternatieven voor. Na een korte brainstorm
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met de leden wordt gekozen om het eerste herstel zelf te
organiseren middels een Schoffeldag. Daarna zal het re-
gulier bijhouden van de paden onderdeel van de tuindien-
sten worden. Elzeba Kleiss biedt aan als vrijwilliger perio-
diek het onkruid op de paden weg te gaan branden. Het
bestuur zal komende ALV met een financieel en procesma-
tig voorstel komen voor structureel onderhoud aan de
paden.
Eén van de leden vraagt of het bestuur enige terughou-
dendheid wil betrachten bij het rooien van fruitbomen bij het
zwart op (laten) leveren van leeggekomen tuinen. Hier zal
(meer) rekening mee gehouden worden. De afweging is en
blijft dat zwart opleveren in eerste instantie zonder bomen/-
struiken is. Maar wanneer bomen/struiken nog goed zijn
(dus niet oud, slecht onderhouden, of te hoog), dat ze
wellicht zouden kunnen blijven staan.
Eén van de leden vraagt of de gemeentelijke bomen rond
het complex nog verder aangepakt gaan worden, omdat
sommige wellicht bij omvallen/afbreken van stammen/tak-
ken schade aan tuinen en opstallen kunnen veroorzaken.
Het bestuur stelt dat de gemeente voorlopig geen bomen
aanpakt rond het complex, maar dat leden die gevaar
vermoeden zelf de gemeente aan moeten schrijven. Hier-
mee kunnen zij individueel de gemeente aansprakelijk
stellen wanneer zij schade ondervinden van de bomen (ze
hebben de gemeente immers vooraf gewaarschuwd).
Het bestuur stelt tenslotte ook voor om de boete van het
niet doen van een tuindienst te verhogen tot €50,- per ge-
miste dienst. De tuindiensten worden immers slecht gedaan
wat resulteert dat de vereniging steeds vaker uit te voeren
werk moet inkopen. De leden stemmen in met de verhoging
die dit jaar in gaat.
 
11.   Schouw tuinen
De Schouwcommissie en het bestuur geven de leden te-
rugkoppeling over hoe het afgelopen jaar geschouwd is en
welke acties er ondernomen worden/zijn. Er wordt 3x per
jaar geschouwd door de Schouwcommissie, waarna zij het
bestuur adviseert over tuinen die onvoldoende onderhou-
den zijn. Het bestuur beslist daarna over de vervolgactie(s)
zoals een waarschuwing, een gele kaart of bij excessief en/
of herhaaldelijke overtredingen zelfs royement.
Het bestuur stelt voor de regels voor opstallen te verduide-
lijken. Deze ‘nieuwe’ regels gelden niet voor de huidige
opstallen. Er is de laatste jaren (mede door corona) enige
verslapping geweest, waardoor soms onwenselijke situa-
ties ontstaan zijn. De nieuwe regels zijn door het bestuur
toegelicht en worden door de leden goedgekeurd.
Eén van de leden vraagt of in het nieuwe contract met de
gemeente staat dat de vereniging elk jaar een overzicht van
nieuwe opstallen moet leveren. Het bestuur geeft aan dat
ze het contract hierop na zullen lopen. Notitie: dit staat niet

in het contract en de vereniging hoeft dus geen opstallen
te melden aan de gemeente.
Eén van de leden vraagt of er zomaar bijenkasten op het
complex geplaatst mogen worden. Het bestuur geeft aan
dat ook bijenkasten opstallen zijn en dat daarvoor toestem-
ming nodig is van het bestuur. Ook is het bestuur in overleg
met een lid die ook imker is over afspraken over bijen
houden op het complex. Of er vanuit de gemeente aanvul-
lende regels gelden is niet duidelijk en zal uitgezocht
moeten worden. Notitie: in de gemeentelijke APV staat al-
leen dat 6 meter afstand gehouden moet worden van be-
bouwing en openbare wegen.
 
12.   Verhuur
Aan het begin van het jaar waren er veel lege tuinen, maar
op 3 na zijn ze nu allemaal verhuurd. De verwachting is dat
deze ook nog snel verhuurd gaan worden. Mede door pu-
bliciteit vanuit de vereniging en door Chris Breeuwer in het
krantje van de Hilversumse Meent zijn er veel nieuwe
aanmeldingen gekomen. Op de wachtlijst voor komend jaar
staan ook al enkele mensen.
Vorig jaar heeft het bestuur veel tijd besteed aan het op-
schonen en digitaliseren van de administratie. En ook de
plattegronden zijn geactualiseerd en worden regelmatig
bijgewerkt. Hier kwamen onder meer enige verschillen in
vierkante meters naar voren, waardoor verschillende tuinen
nagemeten en administratief gecorrigeerd zijn.
 
13.   Vrijwilligers
Het bestuur geeft aan dat er weinig aanwas is in nieuwe
vrijwilligers wat extra druk legt op de bestaande vrijwilligers
en de bankrekening van de vereniging. Het vinden en
houden van (voldoende) vrijwilligers verdient aanhoudende
aandacht.
De Evenementencommissie (EvCie) gaat weer lopen en
zal bestaan uit Peter Prinssen en de kantinedames (Vera
Hazelaar, Carolina Koopman, Janneke Baatje-Pieterse).
 
14.   Cameratoezicht en –protocol
Het bestuur heeft conform het verzoek in de ALV van 2021
een cameraprotocol opgesteld. In de Zaaier heeft 2x een
melding gestaan met het verzoek om het cameraprotocol
te beoordelen. Het bestuur heeft hierop geen reactie mogen
ontvangen. Het protocol wordt kort doorlopen.
 
15.   Sanering bult
Na 17 jaar zit er eindelijk beweging in de sanering van ‘de
Bult’. Bij de contractonderhandelingen heeft de gemeente
beloofd de Bult aan te pakken. Het College van B&W wil
echter op dit moment geen krediet aanvragen, omdat er
geen hoge urgentie is. In 2023 gaan zij wel het benodigde
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budget aanvragen om in de begroting op te nemen. Het
bestuur zal dit nauwlettend volgen.
Eén van de leden vraagt wat er gebeurd met de vrijgekomen
ruimte. Het bestuur geeft aan dat dit in principe tuinen
moeten worden die weer verhuurd kunnen worden.
 
16.   Aandachtspunten 2022
Het bestuur stelt verschillende aandachtspunten te hebben
voor 2022:
1)   Bijwerken van de statuten (indien voldoende tijd)
2)   Aansluiten bij de Clubkas Campagne van de Rabobank
3)   Onderzoeken of de vereniging aanspraak kan maken
op verschillende duurzaamheidssubsidies (zoals waterberging)
Eén van de leden legt een idee voor bij het punt van de
Clubkas Campagne: paden aanpakken om te beter toegan-
kelijk te maken/houden voor de vergrijzende tuinbevolking.
 
17.   Gouden Schoffel
Philip van Barneveld reikt namens de Schouwcommissie
de Gouden Schoffel uit aan dhr. Sayan (tuinnummer 622)
voor de best onderhouden tuin van 2021.
 
18.   Afsluiting
De rondvraag levert geen vragen op. René Jansen sluit de
vergadering om 21u30.

Gouden Schoffel
 
Zoals in de notulen is te lezen is de Gouden Schoffel van
2021 naar de Rasim Sayan gegaan. Een kleine impressie
in foto's van de uitreiking, de winnaar en zijn tuin.

Openingstijden
winkel
 
Beste tuinders,
Ons VTV-winkeltje heeft vanaf morgen iets gewijzigde
openingstijden, nl. van 9.30 – 12.00 uur, alleen op zaterda-
gen, t/m september.
Nu alle coronamaatregelen zijn afgeschaft zouden wij wel
de laatste zijn om dat niet over te nemen. Er kan daarom
alleen nog contant worden afgerekend en niet meer per
bankoverschrijving.
 
Met vriendelijke groeten,
Hans Mobach
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Achter het hek van
tuin 407;
Eveline van Eijk 
 
 
In de vorige editie van De Zaaier heeft u kunnen lezen dat
er door mij, Eveline van Eijk, een interview is geschreven.
Dit is erg goed bevallen en daarom zal ik vanaf heden de
interviews voor De Zaaier schrijven. In deze voorjaars
editie geef ik u graag een kijkje in mijn tuin en hoop ik u een
beter beeld te geven van ‘’Eveline de interviewer.’’
 
Na 21 jaar in Bussum te hebben gewoond, woon ik sinds
drie jaar in Naarden, op de Keverdijk. Ik heb hier geen
balkon of tuin en binnen begon m’n huis aardig vol te raken
met al m’n planten. Het verlangen naar een plekje buiten
en bezig zijn met de natuur groeide. Elke dag langs de
volkstuinen fietsen en iedereen zien genieten van zijn of
haar tuin, zorgde voor mijn inschrijving. Sinds maart 2021
mag ik mij dan ook trotse eigenaresse noemen van tuin 407.
 
Echter, ik sta niet alleen in de tuin. Ik deel deze passie
samen met mijn vader, Gerard. Gerard heeft in het verleden
zo’n acht jaar bij de kindertuinen in Bussum als vrijwilliger
gewerkt. Hij onderhield hier de kruidentuin, verkocht bergen
pompoenen op de pompoenenmarkt en werkte in een eigen
stukje grond. Als kind ging ik wel eens mee en mocht ik
bramen plukken of een stukje schoffelen.
 
 

Met het plukken van bramen en aardbeien is mijn kennis
over tuinieren nog vrij nihil zoals u zult begrijpen. Maar
daarom is het extra leuk om elke week samen met mijn
vader naar onze moestuin te gaan. Hij leert mij elke week-
weer iets nieuws bij, en tegenwoordig is het soms zelfs
andersom!
 
Gerard is doordeweeks werkzaam als management con-
sultant. Momenteel vijf dagen in de week, maar vanaf
aankomende zomer vier dagen per week om meer van z’n
vrije tijd (en natuurlijk van de tuin) te genieten. Op zaterdag
is Gerard bijna altijd bij de koffie in De Zaaier te vinden. Een
gezellig praatje, tips uitwisselen, koffie (en koek) erbij en
daarna hard in de tuin aan de slag, zo besteed hij het liefst
zijn zaterdagochtenden.
 
Soms sluit ik me aan bij dit koffie praatje in de ochtend,
maar niet altijd want er moet ook brood gebakken worden!
Om de week ben ik werkzaam op de broodafdeling van
Albert Heijn waarvoor ik al om 05.00 ’s ochtends in de benen
ben. Daarnaast ben ik bezig met het afronden van mijn
opleiding communicatie in Amsterdam. Soms dus erg druk,
maar daardoor heerlijk ontspannend om in de tuin bezig te
zijn of te genieten van een boek in het zonnetje tussen de
groeiende en bloeiende planten.
 
Ook voor Gerard is onze tuin een plek om z’n verstand op
oneindig te zetten en onbezorgd bezig te zijn in de natuur.
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In de tuin genieten we beide heel erg van de kleurrijke
bloemen die overal opkomen. Dahlia’s is een van onze
favorieten. Dit jaar kochten we een ‘Dahlia Eveline’, ik ben
benieuwd of die een beetje op mij gaat lijken..
 
Omdat we zo van de bloemen genieten, hebben we ons
bloemen assortiment vergroot. Net als het terras waar we
aan de picknicktafel kunnen genieten van de bloemen en
kruiden. Om ook plek te houden voor onze groenten,
hebben we tuin 163A erbij genomen. Zo kunnen we van de
zomer nog meer genieten van groenten en aardappelen.
 
Kortom, onze tuin biedt ons ontzettend veel. Het geeft rust,
heerlijke groenten, fruit, prachtige bloemen, geluk en ge-
zelligheid om dit samen te doen. De moestuinkennis van
generatie op generatie doorgeven is iets wat volgens mij
vaker gebeurd bij de VTV Naarden. En ik hoop dan ook de
kennis die Gerard mij meegeeft, op een dag weer door te
mogen geven. 
 
Eveline van Eijk

Foto's evenementen
 
Een kleine impressie in foto's van onze plantjesruildagen
in april en mei. Een hoop bekende en onbekende plantjes
werden deze dagen weer geruild.

Tijdens ons paasfeest werd er weer getekend en eieren
geschilderd. Uiteraard werden er weer chocolade paasei-
eren gezocht door onze altijd vorlijke paashaas. De laatste
paar eieren waren moelijk te vinden, maar als het goed is
zijn alle eieren gevonden. Maar schrik niet als u toch nog
ergens van de zomer een gesmolten eitje vindt ;-).
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Nog langer genieten
van bloemen uit je
eigen tuin
 
In de zomer heb ik altijd volop bloemen in mijn tuin voor het
maken van boeketten en voor de insecten.  Maar in de
winter, als er geen verse meer zijn, wil ik ook graag bloemen,
daarom droog ik in de zomer veel bloemen. Dit doe ik op
verschillende manieren: in bosjes hangend op zolder en
plat tussen dikke boeken of bloemenpers. Met de gedroog-
de bloemen maak ik in de winter boeketten en kransen
zodat ik toch een beetje natuur in huis heb. Bovendien
houden gedroogde bloemen ook nog eens veel langer dan
een vers bosje en ze zijn ook een stuk milieuvriendelijker
dan bloemen die uit verre landen worden ingevlogen. He-
lemaal passend in de trend van sustainable flowers (duur-
zame bloemen).
 
Van de meeste bloemen kun je ook eenvoudig zelf zaad
oogsten als ze zijn uitgebloeid en zo gratis volgend jaar
opnieuw zaaien. Of anderen er blij mee maken op de
plantjes ruildag van de vereniging. 
De bloemen uit de tuin die ik op zolder te drogen hang zijn
onder andere eenjarige als strobloem, ammi majus/kant-
bloem en korenbloem maar ook vaste planten waaronder
lavendel, kogeldistel en chrysanten. Ook heb ik bloemen
zoals consolida (eenjarige ridderspoor) en korenbloemen
tussen boeken plat gedroogd.
De kransen waarop ik de bloemen met ijzerdraad vast zet
maak ik ook zelf van (verse) lange takken van blauwe regen.
Dit zou ook kunnen met takken van de clematis of ander
buigzaam materiaal.
 
Voor inspiratie kijk ik vaak op internet of Instagram. Ac-
counts die ik leuk vind om te volgen zijn: Anne van Midden,
tuin van Judith, botanical_tales, en Floret Flower.
 
Het is nog niet te laat om nog snel wat bloemen direct in de
tuin te zaaien, of wacht tot het najaar om dan winterharde
eenjarige zoals korenbloem of leeuwenbekjes te zaaien
voor volgend jaar. Het is heerlijk om bloemen uit je eigen
tuin te kunnen plukken en er zomer en winter van te kunnen
genieten. Want  droogbloemen zijn weer helemaal hip en
niet meer zo stoffig als in de jaren ’70 :) 
 
 
Ingrid, tuin 709
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Wanneer groeit en bloeit het?
Vanaf januari kan zevenblad stilletjes aan beginnen te
ontluiken. Vanaf maart kan je de blaadjes beginnen oog-
sten. De plant bloeit van mei tot juli.
 
Hoe herken je het?
De Nederlandse naam dankt het zevenblad aan haar
veerdelig blad meestal bestaande uit 5 tot 7 deelblaadjes.
Heel typerend is het topblad bestaande uit drie deelblaad-
jes en onderaan de 2 andere bladeren die bestaan uit een
groot deelblad met 1 of 2 kleinere deelblaadjes die (deels)
vergroeid kunnen zijn.
De deelbladeren zijn gezaagd en hebben een grote
breedte. Deze grote breedte van de deelblaadjes is een
opvallend kenmerk waarmee het zevenblad zich onder-
scheidt van andere soorten uit de schermbloemenfamilie.
De vrijwel onbehaarde rechtopgaand stengel van het ze-
venblad is geribbeld en hol, en wordt tussen de 60 en 90
cm hoog. De wit-roze bloemetjes staan in een scherm. Dit
is een bloeiwijze waarbij alle bloemstelen uit één punt
ontspringen. De schermbloemenfamilie is genoemd naar
dit kenmerk van bloei.
 
Waarom is het nuttig?
Zevenblad is een waardplant voor verschillende dagvlin-
ders, zoals de koninginnenpage, en nachtvlinders. Waard-
planten zijn specifieke planten waar een vlinder haar eitjes
op afzet. De rupsen zullen van de plant smullen in hun
ontwikkeling tot vlinder. Daarnaast wordt zevenblad ook
druk bezocht door heel wat wilde solitaire bijen zoals de
fluitenkruidbij, viltvlekzandbij en het roodgatje.
En alsof het nog niet druk genoeg is op de plant, smullen
ook heel wat andere insecten zoals kevers, wantsen,
zweefvliegen... van het heerlijke stuifmeel. Zevenblad zorgt
dus gegarandeerd voor heel wat leven in de tuin!
 
Bron:  https://velt.nu/zevenblad
10.02.2022
 

Zevenblad (Aegopodium podagraria) is een meerjarige
plant die door haar ondergrondse uitlopers grote oppervlak-
tes kan bedekken.
 
 
Waar groeit het?
Zevenblad groeit op heel wat plekken. Je vindt de plant in
beschaduwde wegbermen, heggen, tuinen, sloten akker-
randen, ... op vochtige voedselrijke grond.
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Lassen en slijpen
 
Door het werken in de tuin kan uw gereedschap stuk gaan
of bot worden. Tegen een vrijwillige vergoeding kunt u uw
botte of kapotte gereedschap de komende tijd naar de
werkplaats brengen om geslepen of gelast te worden. De
werkplaats bevindt zich naast de kantine en is open op
zaterdagen tussen 10u00 en 12u00. Chris Koopman helpt
u graag verder.
 
Vraag & aanbod
 
Ik, Chris Koopman, tuin 141, ben bereid kleine lasklusjes
te doen tegen vergoeding van de kosten. Heeft u interesse,
bel dan 0651486917. Alvast bedankt.
 

Oude metalen
 
Al jaren haal ik oude metalen op in de regio, ook op ons
complex.
Als er nu tuinders zijn die doorgeroeste tonnen, kruiwagens,
palen en gaas kwijt willen, dan wil ik die met plezier ophalen.
Je kunt ook contact met mij opnemen:
 
Gerard van Huissteden
telefoon 06 23925860 of eventueel neerleggen bij tuin 134.
gerard.vanhuissteden@wandelmeent.nl
 
In de loop van de tijd gevonden in mijn tuin. Onder andere
 zalfpotje, maggiflesje, schedeltje van een mol.
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Aardbeiplantjes kopen
 
Jonge aardbeiplantjes? Die koop je uiteraard via de
vereniging! 
 
U kunt weer via de VTV Naarden aardbeiplantjes bestellen
bij onze vaste kweker Erwin Duivenvoorden. U heeft de
keuze uit maar liefst 25 rassen, verdeeld in vroege, middel-
vroege late en doordragende. Voor de prijs ga je niet naar
het tuincentrum, € 0,60 of € 0,70 per stuk.
Natuurlijk kunt u ook zelf nieuwe plantjes kweken uit uitlo-
pers. Neem dan wel degene die het dichtst bij de moeder-
plant staan en snijd die pas los als ze goed geworteld zijn.
Iets meer werk maar wel goedkoper. U behoudt in ieder
geval alle raseigenschappen. Gaat u voor het gemak dan
kunt u plantjes kopen.
Behalve aardbeien levert kwekerij Duivenvoorden ook Pi-
oenrozen in 5 variëteiten, rood, lichtroze, donkerroze, wit
en paars, á € 6 /stuk.
Ook kunt u speciale aardbeienmest kunt bestellen, zowel
biologische als  niet-biologische.  Het speciale eraan is dat
het kaliumgehalte erg hoog is, waar aardbeien behoefte
aan hebben. U kunt natuurlijk ook Culterra matig geven en
wat extra kalium waarmee u goedkoper uit bent. 
 
De bestellijst vindt u in deze nieuwsbrief. Iedereen met een
e-mailadres krijgt de lijst ook nog toegestuurd. Ook liggen
ze in de winkel voor wie niet beschikt over e-mail, dus za-
terdags tussen 9.30 en 12 u afhalen.  Ze dienen uiterlijk 6
augustus ingeleverd te worden in onze brievenbus of in de
kantine of bij Hans Mobach. NIET DIGITAAL INLEVEREN!
Noteer in ieder geval uw e-mailadres, of anders uw tele-
foonnummer. Vanaf 13 augustus worden ze dan, alleen op
zaterdag, uitgeleverd.   
LET OP: ALS U BESTELT DAN MOET U ZE OOK (LATEN)
AFHALEN OP 13 AUGUSTUS OF OP 20 AUGUSTUS. We
willen er geen drie weken mee zitten. U kunt natuurlijk
vragen aan uw buurman/-vrouw op de tuin of hij/zij de
plantjes bij u op de tuin kan neerzetten en eventueel een
keer water wil geven. Regel het dus.
 
Het is verstandig de plantjes in ieder geval voor half sep-
tember in de grond te zetten, de bloemetjes er af te halen
en te voorzien van een kleine mestgift voor een betere
beworteling en om beter de winter door te komen, dit alles
volgens de kweker.  Geef niet zo veel stikstof (N). Pas in
het voorjaar (matig) mest geven. Heel veel informatie over
de aardbeienteelt vindt u op de website van de kweker http://
kweduivenvoorden.nl/index.php of die van de VTV Oud--
Beijerland https://www.vtv-obl.nl/aardbeien.html
 
Hans Mobach

 
   EEN MOOIE TUIN, IS EEN TUIN ZONDER PLASTIC
EEN GELUKKIGE TUIN, IS EEN TUIN ZONDER PLASTIC 
 
 
Al een aantal jaren verzamelen ( rapen) wij al het plastic
afval in er rond onze tuin en schrikken iedere keer weer
hoeveel we vinden.
De bijvangst van een uurtje wieden; een volle bak snippers
(zie foto).
Resten die uiteindelijk in de voedselketen terechtkomen.
Dichtbij, op de eigen tuin, voltrekt zich deze ramp onder
onze ogen, een kleine plastic oceaan soep op ons land!
 
Gelukkig worden we er ons steeds meer van bewust hoe
schadelijk dit is.
 
                           WAT TE DOEN!
 
Begin bij het begin. Weer zo veel mogelijk kunststof hulp-
middelen van je tuin, voor bijna alles is er wel een alterna-
tief.
De tuin wordt er gezonder en mooier van. Blijf resten
plastic afval, hoe klein ook verzamelen en afvoeren! Het
hoort in onze fijnmazige organische omgeving niet thuis!
Grootschalige plastic producten als b.v. kassen zouden we
helemaal niet meer moeten willen. Daar zijn afspraken over
te maken lijkt ons.
 
We zullen er met z’n allen nog jaren mee bezig zijn, maar
een begin is dan gemaakt.
 
                  EN NU HARD NODIG! VOOR EEN                 -
                       GEZONDE EN MOOIE  TUIN.
 
 
 Ans Tellegen en Berend Bodenkamp
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BESTELLIJST  AARDBEIPLANTEN / PIOENROZEN   
Inleveren uiterlijk 6 augustus 2022 

Afhalen op 13 of op 20 augustus!!  
 

 
AARDBEIEN 

Vroege rassen prijs aantal Late rassen prijs aantal 

Elvira (G) 0,60  Senga sengana 0,60  

Elsanta (G) 0,60  Florence 0,70  

Lambada (G) 0,60  Frambozenaardbei 0,70  

Darselect (G) 0,70  Malwina 0,70  

Elianny (G) 0,70  Vima Xima 0,70  

Sonata (G) 0,70     

Gariguette 0,70     

      

   Doordragend    

Middelvroege rassen   Ostara 0,60  

Korona 0,60  Evie 2 0,70  

Maxim 0,70  Flamenco 0,70  

Polka 0,60  Mara des Bois 0,70  

Induka 0,60  Vima Rima 0,70  

Ananasaardbei 0,70     

Rumba 0,70  Bio mest 6-3-18  
(N-P-K)  3 kg 

10,90  

Symphony 0,70  

Tenira 0,60  600 gram 
oplosmest 

5,75  

   5 kg mest 7-14-28 11,50  
 
PIOENROZEN 

Kleur  (naam) Prijs p.stuk Aantal 

rood ( Fiona) 6,- €  

lichtroze (Sarah Bernhardt) 6,- €  

donkerroze ( alex Fleming) 6,- €  

Wit ( Duchesse d’amours) 6,- €  

Paars ( Karl Rosenfield 6,- €  

 
G = ook geschikt voor onder glas of in de kas 
Alle planten op pot 7x7x6 
 

De planten worden geleverd door: Kwekerij E. Duivenvoorden, Turfspoor 57, 2165AW Lisserbroek, 

                       Tel. 0252-410701 / 06 51318630 / aardbei@xs4all.nl                     

Naam: 

Adres: 

Woonplaats: 

E-mail: 

Tel: 
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INDIEN ONBESTELBAAR: MOLENLAAN 14, 1401 TJ  BUSSUM

www.editoo.nl


